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Obec Mysločovice 
Zastupitelstvo obce Mysločovice 

 

Zápis z XXI. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
 

Datum konání: 11. 3. 2024 od 18:05 hodin 
Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 
Přítomni: 7 členů zastupitelstva obce  
                hosté: , , , ,  

, ,  
                pí Lenka Pitříková – zápis průběhu zasedání 
Nepřítomni: ///// 
 
Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu z XX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
2.  Zvolení výběrové komise na výběr zhotovitele projektové dokumentace most u HZ 
3.  Výběr zhotovitele projektové dokumentace most HZ 
4.  Různé 
5.  Rozpočtové opatření 
 
Jednání zahájil starosta obce p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, zasedání je 
schopné usnášení. Sdělil, že zápis z XX. zasedání byl ověřen, vyložen k nahlédnutí na OÚ, nebyly proti němu 
podány námitky. Za ověřovatele zápisu navrhl Ing. Bureše a p. Utinka. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje následující program XXI. zasedání: 
1.  Projednání zápisu z XX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
2.  Zvolení výběrové komise na výběr zhotovitele projektové dokumentace most u HZ 
3.  Výběr zhotovitele projektové dokumentace most u HZ 
4.  Různé 
5.  Rozpočtové opatření 
a ověřovatele zápisu Ing. Bureše a p. Utinka.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. XXI/2024 

K jednotlivým bodům programu: 
1. Projednání zápisu z XIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
- VFP obce Mysločovice na rok 2024 (viz minulá zasedání) – k případné spoluúčasti obce na rekonstrukci 
šaten TJ SOKOL proběhla pracovní schůzka zastupitelů, čeká se na výsledek jednání valné hromady TJ 
SOKOL. Zastupitelé jednali o dvou variantách finanční pomoci – odkoupením pozemku v majetku TJ nebo 
příspěvkem obce.    
- Nová zástavba PSG – územní studie pro změnu č. 3 ÚP (viz minulá zasedání) –  – developer 
přislíbil pomoc s dětským hřištěm v centru obce, spolu s TJ řešil lokalitu umístění hřiště – na sokolské zahradě 
nebo na původním Spartakiádním stadionku. Z důvodu větší cirkulace osob byla upřednostněna lokalita 
sokolské zahrady, připomněl stávající stav lokality, představil architektonický návrh workoutového hřiště 
určeného především pro dorost a mladší generaci, které doplňuje stávající asfaltovou plochu a navazující 
zelenou plochu, nezahrnuje ale výměnu stávajícího asfaltového povrchu.  
Ing. Kutra, Mgr. Volf – asfaltový povrch je v havarijním stavu, „nalajnování“ nic neřeší.  

 – vedle stávajícího hřiště je mj. navržena terasa na posezení, houpačka pro dospělé, stojany na 
kola u parkoviště, výměna dvou lamp veřejného osvětlení pro osvětlení prostoru hřiště, celý prostor je doplněn 
novou zelení. Náklady v této části se rovnají přibližně nákladům na nový povrch stávajícího hřiště, kde musí být 
dodrženy určité podmínky pro položení nového povrchu.    
Ing. Kutra – některé prvky jsou blízko hrací plochy, je potřeba něco udělat s asfaltem, aby to bylo použitelné. 
Mgr. Volf rozporoval umístění basketbalového koše, bez nového povrch je to poloviční řešení. Dle p. Žáka je 
třeba hřiště zbudovat kompletně, včetně nového povrchu stávající asfaltové plochy.  – nový povrch 
je už mimo jejich rozpočet ke hřišti. Starosta – návrh není dostatečný kvůli zachování stávajícího povrchu. Pan 
Utinek – návrh se mu líbí, ale bez dořešení asfaltového povrchu je to zbytečná práce, nelze něco ubrat? Nejvíce 
je využívána plocha hřiště. Ing. Kutra – např. zmenšit workout.  – zkuste na obci sehnat finance na 
povrch hřiště a vznikne pěkný výsledek. Náklady na workout odhaduje na 600-700 tis. Kč. Vše má nějaké limity, 
je to od nás vstřícné gesto. Pan Utinek – novou výstavbu máme „ustát“ před občany, obhájit ji, u hřiště chybí ale 
ve výsledku podstatná věc – povrch, chápe jejich rozpočet.  – pokud tomu věříte, prosadíte si to, 
většina obcí chce svoji obec rozšiřovat, my přicházíme se vzdušným projektem, je v něm mnoho věcí, které jsou 
nadstandartní, přidáváme spoluúčast na zbudování hřiště. Zastupitelé si můžou vydefinovat další podmínky, ale 
i my máme své podmínky.  
Ing. Kutra – lze sestavit rozpočet na celý prostor, hřiště i workout? Mgr. Volf, starosta – aby se mohli podílet 
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např. sponzoři, TJ SOKOL atd.  
 – je pro vás tato studie přijatelná? Pokud ano, mohl by se zpracovat projekt a potom rozpočet. 

Máme stanovenou cenovou hranici, přes kterou bychom nechtěli jít. 
Pan Utinek – k původnímu, kdysi zpracovanému návrhu hřiště pro dotaci, je nějaký rozpočet? Pan Žák – ano, 
ale návrh vznikl cca před 10 lety. Ing. Kutra – celá plocha hřiště na nohejbal by se měla posunout.  

 – pokud se vám návrh líbí, dá se mluvit o rozpočtu a participaci. Pan Utinek – návrh se mu líbí, 
dává mu to smysl.  – beton, asfalt je drahý, musí tam být určité vrstvy.  
Ing. Bureš – jedná se stále o pozemek TJ SOKOL, počkejme na návrh TJ SOKOL ohledně vlastnického 
vypořádání pozemků a teprve pak na pracovní schůzce jednejme ohledně participace atd. Pan Utinek – jedná 
se o pěkný projekt, co na to protistrana – TJ SOKOL? Je to jejich pozemek. Ing. Kutra – pozemek ale slouží 
celé obci. Mgr. Volf – udělají maximum pro podpoření projektu. Řeší se vypořádání, jakým způsobem.  
Starosta – pokud se nám bude líbit tato koncepce, tak se musí vyřešit financování.  
Ing. Kutra – jak bude vyřešen přístup techniky, např. pro vystoupení kapel, k tanečnímu kolu?  – 
např. ubráním zeleně, je tam dost prostoru. Starosta – studie by po úpravách byla použitelná, souhlasí 
s pracovní schůzkou ohledně financování po valné hromadě TJ SOKOL.  

 – požádal zastupitele, aby vše řešili ve spojitosti s výstavbou v lokalitě BI108.        
 – počítá se v nové lokalitě s druhou cestou? Zastupitelé – ano, od Andělky.  – budou 

tam tři cesty? Ing. Bureš – povolíte dopravu kolem vašich domů? Ing. Kutra – principem je začlenit tuto lokalitu 
do obce.  – do školy budou děti chodit kolem jejich domů, není tam chodník. Ing. Bureš, p. Žák – se 
zpevněnou cestou kolem jejich domů se počítá v rámci KPÚ, chodníky v BI108 nejsou plánované, podobně jako 
v lokalitě k Machové. Nad školou jsou, ale málo využívané, na úkor šířky komunikace. Pro děti z lokality BI108 
postačí zpevněná cesta v rámci KPÚ.  

 – hledá se řešení na mnoho let dopředu. Pan Utinek, Ing. Kutra – proto ta hlavní cesta od 
Andělky. Ing. Bureš – lokalita byla projednávána na úřadech, posuzována odborníky, vyjadřovali se k ní na 
základě propočtů. S cestou kolem domů za školou se nepočítá, protože ji od začátku majitelé domů nechtěli, 
počítá se zde pouze s průchodem pro pěší.  

 – proč se cesta v nové lokalitě nezaokrouhluje jako v lokalitě na Machové?  – tam jsou 3 
m široké cesty. Řeší se uliční prostor, uliční čára je zajímavě řešená. Cesty se budou budovat podle etapizace 
projektu, po dokončení určité větve se položí asfalt.  

 – schůzka s občany na HZ bude až po pracovní schůzce zastupitelů s TJ SOKOL po jejich valné 
hromadě?  
Ing. Bureš – řeší se studie dopravní obslužnosti školy, mj. kvůli uvažované uzavírce „kostkové“ cesty, tu by 
nejraději úřady kvůli její nedostatečnosti pro tuto lokalitu uzavřely. Hledají se kompromisy pro všechny strany. 
Pan Žák k proluce - 3 m obecní, 1,5 m developer, 1,5 m od nových vlastníků (plot mohou postavit min. 1,5 m od 
hranice svého pozemku), dle něj je to ale málo.  
- Převod pozemku parc. č. 18 v k. ú. Mysločovice – ÚZSVM (viz minulá zasedání) – pozemek p. č. 18 nic 
nového.  
- Oprava odvodnění komunikace na pěší zóně od čp. 105 k potoku vč. opěrné zídky u mostu (viz 
minulá zasedání) – hotovo až na drobné terénní úpravy, osazení zábradlí bude příp. řešeno s rekonstrukcí 
mostu u HZ, u mostku k MŠ bude vysazena zeleň.  
- Pozemek p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – proběhlo jednání na ÚZSVM za účasti 

 a  se závěrem, že pokud  stáhne zpět svoji žádost, bude 
pozemek převeden na obec.    
- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší a cyklisty“ (viz minulá zasedání) – Machová obdržela 
dotaci, proběhne výběrové řízení na zhotovitele. Budeme se podílet na neuznatelných nákladech.  
- Obslužnost dopravní lokality nad školou a u školy, parkování u školy (viz minulá zasedání) – 
zastupitelé byli seznámeni s třemi variantami studie, posoudili je, navrhují zkombinovat dvě varianty do nové 
upravené studie.    
- Žádost o řešení bezpečnostního rizika - výjezdy kolem živých plotů po obci (viz minulá zasedání) – 
nic nového.  
- Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene- SEK- Propoj Mysločovice – Hostišová (viz 
minulá zasedání) – zastupitelé byli předem seznámeni s návrhem dvou smluv o smlouvách budoucích týkajících 
se umístění podzemního komunikačního vedení veřejné komunikační sítě, jednorázová finanční náhrada  
2x 25 tis. Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření dvou smluv  
o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě, a to k stavbám „SEK - Propoj Mysločovice - Hostišová”  
a „SEK - optická síť Mysločovice”, se společností Zlín Net, a.s.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 1, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 2. usnesení č. XXI/2024    
- Akce „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace 
odborných učeben“ (viz minulá zasedání) – bude vypsáno výběrové řízení (zvlášť na stavební část, zvlášť na 
vybavení a zvlášť na konektivitu), podávat plná žádost o dotaci, která je předběžně přislíbena.     
- Potřeba přeložení chodníku od čp. 26 k čp. 109 (viz minulá zasedání) – úkol trvá, jedná se cca o 50 m, 
bude vypsáno výběrové řízení.  
- Realizace propustku (P12 a P21) a svodného příkopu pod lesem u kravína (ZP2) (viz minulá 
zasedání) – čekáme na výsledek k podané žádosti.  
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- Projekt „Mysločovice komunikace pěší na parcele č. 357/1, 356 a 465 k.ú. Mysločovice“ (viz minulá 
zasedání) – dotaci jsme nezískali, budeme hledat další vhodný dotační titul. 
- Dotace na sběrná místa a kontejnery (viz minulá zasedání) – žádost o dotaci z OPŽP Ministerstva 
životního prostředí podána. Výsledek bude znám v létě. 
- Oprava dopadové plochy na školním hřišti u MŠ (viz minulá zasedání) – domluvena doprava materiálu, 
materiál bude objednán.   
- Plán oprav na hřbitově (viz minulá zasedání) – sundává se břečťan na hřbitovní zdi, nebude zcela 
odstraněn, protože hrobová zařízení v některých místech jsou velmi blízko zdi. Zídka ze smíšeného zdiva bude 
vyspravena, opatřena nátěrem, materiál přiznán. Pan Žák apeloval na řešení vzlínající vlhkosti v některých 
místech. Starosta – bude posouzeno na místě.        
- Plán rozvoje obce (viz minulá zasedání) – úkol aktualizovat texty, grafy, obrázky trvá.   
- Nové popelnicové nádoby (viz minulá zasedání) – část dodána.  
- Žádost  o odprodej části obecního pozemku p. č. 355/2 (viz minulá zasedání) – 
prodávaná část pozemku vykolíkována, starostou odsouhlasena, na náklady kupujícího bude zaměřena.   
- Žádost MOPRE s.r.o. o vyjádření k projektové dokumentaci „Mysločovice,kabel 
VN+rozv.VN+RTU,SYGNUM 1030081289“pro územní rozhodnutí a žádost MSEM a.s. o vyjádření ke 
stavbě „Mysločovice,Zlatuška pč.197-4,kabel NN“ (viz minulá zasedání) – řeší se přepracování projektů. 
Zastupitelé pověřili starostu oslovit SYGNUM ohledně jejich záměru výstavby v průmyslové zóně.   
- Zajištění nájemního bydlení (viz minulá zasedání) – hledáme vhodný dotační titul. Jednat s projektantem 
ohledně aktualizace projektu, popř. žádat o stavební povolení, abychom byli připraveni, úkol trvá.   
- Dotace na zpracování místní energetické koncepce (viz minulé zasedání) – úkol zjistit informace 
z jiných obcí, poptat se na zkušenosti s koncepcí, trvá. 
- Protokoly z kontrol finančním výborem a kontrolním výborem (viz minulé zasedání) – úkol prověřit, 
zda máme oprávnění vyzývat podnikatele k doložení likvidace odpadů, trvá.  
- Podkroví budova OÚ (viz minulé zasedání) - byla podána žádost o dotaci z POV ZK. 
- Digitálně technická mapa ČR (viz minulé zasedání) – viz dále.  
- Dětské obecní kroje (viz minulé zasedání) – bude provedeno jejich fyzické převzetí od .  
2. Zvolení výběrové komise na výběr zhotovitele projektové dokumentace most u HZ 
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje pro výběr zhotovitele projektové 
dokumentace mostu u HZ výběrovou komisi ve složení Ing. Radim Kutra, p. Václav Utinek a p. Pavel Žák.“   
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 3. usnesení č. XXI/2024    
3. Výběr zhotovitele projektové dokumentace most u HZ 
K žádosti o dotaci potřebujeme projektovou dokumentaci a rozpočet. Starosta oslovil čtyři projektanty, obdrželi 
jsme čtyři nabídky, ceny uvedeny bez DPH: 

ProPMK s.r.o. 383 290 Kč 

Dybal Jaromír, Ing. 489 300 Kč  

Rušar mosty, s.r.o. 648 000 Kč 

MSS - projekt s.r.o. 689 000 Kč 

Výběrová komise ve složení Ing. Radim Kutra, p. Václav Utinek a p. Pavel Žák jednotlivé nabídky posoudila  
a jako cenově nejvýhodnější doporučila nabídku společnosti ProPMK s.r.o. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje zadat vypracování projektové dokumentace k akci „Realizace mostu 
na místní komunikaci v Mysločovicích“ společnosti ProPMK s.r.o. za 383 290 Kč bez DPH. Současně schvaluje 
podání žádosti o dotaci a rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 
6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 4. usnesení č. XXI/2024    
4. Různé 
- Kotelna MŠ (viz minulé zasedání) – z revizní zprávy vyplývá, že kotle jsou přestárlé, těžko opravitelné. 
Starosta nechal vyčlenit z rozpočtu na rekonstrukci kotelny a střechy MŠ jen kotelnu, předpokládané náklady 
cca 1 698 tis. Kč. Získání dotace není možné, musel by se změnit zdroj vytápění. Ing. Kutra – udělejme jen to 
nejnutnější, abychom mohli topit, rampa není nutná, nechme upravit rozpočet. Následně bude vypsáno 
výběrové řízení na zhotovitele. 
- Lavičky po obci – starosta předložil zastupitelům nabídku na pořízení nových laviček do obce, zahrnuje  
i jejich zabudování. Bude rozhodnuto na příštím zasedání.  
- Žádost Centra služeb a podpory Zlín, o.p.s. o veřejnou finanční podporu ve výši 6 tis. Kč na provoz 
sociální služby - starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje poskytnutí veřejné 
finanční podpory 6 000 Kč Centru služeb a podpory Zlín, o.p.s. na provoz sociální služby v roce 2024.“   
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 1, proti 4, zdrželi se 2. Usnesení neschváleno. 
- Žádost Linky bezpečí, z.s. o příspěvek 6 tis. Kč na provoz dětské krizové linky - starosta - návrh 
usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory 6 000 Kč Lince 
bezpečí, z.s. na provoz dětské krizové linky v roce 2024.“   
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
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Výsledek hlasování: pro 1, proti 5, zdrželi se 1. Usnesení neschváleno. 
- Žádost ZŠMŠ o převod výsledku hospodaření za rok 2023 do rezervního fondu – škola hospodařila 
s kladným výsledkem 816 599,11 Kč, z toho v hospodářské činnosti 89 770,55 Kč. Žádá o převod celého 
výsledku hospodaření za rok 2023 do rezervního fondu. Kontrola hospodaření školy za rok 2023 zatím 
neproběhla, je plánována na březen-duben. Z tohoto důvodu bude účetní závěrka i výsledek hospodaření 
řešena na příštím zasedání.   
- Diagnostický průzkum mostu a výpočet zatížitelnosti mostu u HZ – k doplnění dopravního značení 
k mostu. Starosta poptal tři firmy, nabídku podaly dvě, ceny s DPH: 

MSS-projekt s.r.o.   54 450 Kč 

Centrum dopravního výzkume, v. v. i. 143 990 Kč 

Zastupitelé – most je v havarijním stavu, bude se rekonstruovat, nechejme dopravní značení jen zkreslit na 
základě provedené prohlídky mostu a požádejme dopravní inspektorát o souhlas s umístěním dopravního 
značení.   
- Digitální technické mapy obce – systém JDTM byl ukončen, Zlínský kraj zajišťuje kontrolu a konsolidaci 
dat v rámci mapy kraje. Nabízí nám spolupráci na přechodné období, cca do 31. 12. 2025. Starosta – návrh 
usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při pořizování dat Digitální 
technické mapy Zlínského kraje se Zlínským krajem na dobu do ukončení realizace projektu DTM2, 
pravděpodobně do 31. 12. 2025.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 1, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 5. usnesení č. XXI/2024    

- Fotovoltaika ZŠMŠ – k umístění panelů je dle posuzovatele nejvhodnější střecha tělocvičny. Nejlépe 
rekonstruovat ji na rovnou střechu se zvýšenou atikou a panely schovat za ni.  
- Dodavatel energií pro obecní budovy – na základě spotřeby v minulém období byla posouzena 
odbornou firmou výhodnost změny stávajících dodavatelů elektřiny a plynu, dodavatelé budou změněni. 
- Parcela 300/3 v k. ú. Mysločovice – v minulosti byla v majetku Družstva vodovodů z Háje, do konce roku 
2023 se k tomuto pozemku nikdo z původních vlastníků nepřihlásil, nyní je státu. Obec má zájem o její 
vlastnictví. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje podání žádosti o bezúplatný 
převod pozemku p. č. 300/3 v k. ú. Mysločovice do majetku obce.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protiná-
vrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 6. usnesení č. XXI/2024    
- Žádost o dotaci na pořízení čtyřkolky pro JSDHO – byla zvažována možnost využití i pro obecní účely  
(při odklízení sněhu, údržbě obce, zalévání zeleně atd.), jedná se o 95% dotaci, spoluúčast obce cca 100 tis. 
Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje pořízení čtyřkolky pro potřeby 
JSDHO z dotace se spoluúčastí obce cca 100 tis. Kč.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 3, proti 2, zdrželi se 2. Usnesení neschváleno. 
- Žádost  o souhlas k vybudování zpevněné plochy zčásti na pozemku obce – starosta – návrh 
usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje  vybudování zpevněné plochy ze 
zatravňovacího rozebíratelného materiálu na části pozemku p. č. 361/1 v k. ú. Mysločovice před čp. 74.“  
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. XXI/2024    
- Prostor u zastávky u ZŠMŠ – je potřeba řešit, při dešti stéká bláto na chodník, prostor je nevyhovující 
vzhledem ke zvýšenému pohybu dětí, chybí zde místa k sezení. Starosta navrhuje rozšíření stávajících schodů, 
odvodnění stříšky u ZŠ, zbudování zídky podél chodníku. Zajistí návrh.  
- Finanční úřad vyzval obce, v případě, že zamýšlejí navýšit koeficient k dani z nemovitostí od 1. 1. 2025, 
k podání žádosti do 30. 6. 2024.  
- Pan Utinek informoval zastupitele o připravované brigádě v cykloparku, proběhne nutná oprava stezky  
a rekonstrukce některých úseků, které potřebují obnovit po letech provozu. Brigáda proběhne o velikonoční 
sobotě.  
- Dotaz p. Utinka na umístění skruže v korytě potoka u MRB – má zde prý být umístěn provizorní most pro 
těžkotonážní auta kvůli výstavbě nad cyklostezkou. Je to protizákonné, dochází ke stále většímu vymílání břehu 
potoka. 
- Dotaz  na opravu povrchu cyklostezky – p. Žák – snad bychom k tomu mohli využít nějakou 
dotaci ze SFDI, pokud vyhlásí.  
- Cesta k márnici se bude muset lokálně vyspravit, pokud nezískáme dotaci na kanalizaci. 
5. Rozpočtové opatření 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 3/2024 (viz příloha) a zdůvodnil jim ho. 
Celkově dochází k navýšení rozpočtu příjmů a výdajů o 34 784,28 Kč. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.                                                          
Bod 8. usnesení č. XXI/2024 
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Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční pravděpodobně 
v pondělí 15. 4. 2024 na obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 11. 3. 2024 v 21:40 hodin. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Návrh rozpočtového opatření č. 3/2024 
 
 

Rekapitulace usnesení z XXI. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
konaného dne 11. 3. 2024 od 18:05 hodin 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program XXI. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Zvolení výběrové komise na výběr zhotovitele projektové dokumentace most u HZ 
3. Výběr zhotovitele projektové dokumentace most HZ 
4. Různé 
5. Rozpočtové opatření 
a ověřovatele zápisu Ing. Bureše a p. Utinka. 

2. Schvaluje uzavření dvou smluv o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě, a to k stavbám 
„SEK - Propoj Mysločovice - Hostišová” a „SEK - optická síť Mysločovice”, se společností Zlín Net, a.s. 

3. Schvaluje pro výběr zhotovitele projektové dokumentace mostu u HZ výběrovou komisi ve složení  
Ing. Radim Kutra, p. Václav Utinek a p. Pavel Žák. 

4. Schvaluje zadat vypracování projektové dokumentace k akci „Realizace mostu na místní komunikaci 
v Mysločovicích“ společnosti ProPMK s.r.o. za 383 290 Kč bez DPH. Současně schvaluje podání žádosti  
o dotaci a rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901. 

5. Schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při pořizování dat Digitální technické mapy Zlínského kraje se 
Zlínským krajem na dobu do ukončení realizace projektu DTM2, pravděpodobně do 31. 12. 2025. 

6. Schvaluje podání žádosti o bezúplatný převod pozemku p. č. 300/3 v k. ú. Mysločovice do majetku obce. 

7. Schvaluje  vybudování zpevněné plochy ze zatravňovacího rozebíratelného materiálu na části 
pozemku p. č. 361/1 v k. ú. Mysločovice před čp. 74. 

8. Schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024. 
 

Zapsal p. Petr Jurášek, datum vyhotovení zápisu: 15. 3. 2024, Lenka Pitříková  
datum podpisu zápisu starostou nebo místostarostou: 15. 3. 2024 
                                                                                       starosta p. Petr Jurášek  
                                                                                       místostarosta p. Pavel Žák  
 
ověřovatelé: Ing. Petr Bureš a p. Václav Utinek 
 

 

 

 


